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DOMSKI ODBOR  
 
KLASA: 003-06/20-01/01 

URBROJ: 2196/113-08-20-02 

 
Vukovar, 27. siječnja  2020.  godine  
 

Z A P I S N I K 
 

s  38. sjednice Domskog odbora  

održane  27. (ponedjeljak) siječnja 2020. godine s početkom u 10,00 sati  

u uredu ravnatelja Doma učenika Vukovar, K. Zvonimira 1 

 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Domskog odbora: 
 

1. Marijana Vidović – predsjednica Domskog odbora 
2. Mirko Đurković – član 
3. Željko Cirba – član 
4. Blaženka Dudaš – član 
5. Zdravka Marković-Boto 

 
Darija Benaković i Darko Malnar  ispričali  svoj nedolazak. 
 
 
Sjednici su nazočili:  
 
- Zlatko Hegeduš, prof. ravnatelj doma 

- Ivan Barišić – tajnik i zapisničar 

Sjednicu je u 10,00 sati otvorila  i njom predsjedavala Predsjednica Domskog odbora  Marijana 

Vidović, prof. (nastavno: Predsjednica) 

Na početku sjednice konstatirala je da je sjednici pristupilo 5 (pet)  članova  Domskog odbora, 

(nastavno: Odbora),  te da Odbor može donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica: 

Za ovu sjednicu Odbora predlažem sljedeći  

 
D n e v n i  r e d 

 
1. Usvajanje zapisnika sa  37. sjednice Domskog odbora 

2. Davanje Prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa na neodređeno puno radno 

vrijeme sa Darko Jelenićem iz Vukovara 

3. Razno 
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Domski odbor Doma učenika Vukovar jednoglasno je usvojio predloženi Dnevni red 
sjednice.  

 
 

Ad. 1 

Usvajanje zapisnika sa 37. sjednice Domskog odbora 

 

Domski  odbor Doma učenika Vukovar jednoglasno je usvojio zapisnik s 37. sjednice 

Domskog odbora. 

 

Ad. 2 

Davanje Prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa na neodređeno puno radno 

vrijeme sa Darko Jelenićem iz Vukovara 

 

Nakon provedenog glasovanja 

 

Domski odbor Doma učenika Vukovar jednoglasno je donio 

Prethodnu suglasnost  

za zasnivanje radnog odnosa na neodređeno puno radno vrijeme na radno mjesto 

odgajatelj u Domu učenika Vukovar 

 
 

Ad. 3 

Razno 

Pod ovom točkom dnevnog reda ravnatelj je upoznao Članove Odbora i izrazio zabrinutost u svezi 

malog broja upisanih učenika u dom, kao i radnje koje su poduzete u svezi što boljeg upisa istih. 

 

Kako je u cijelosti iscrpljen dnevni red sjednice, Predsjednica je istu zaključila u 11 sati i 15 minuta. 

 
 
 
Zapisničar:       Predsjednica Domskog odbora 

Ivan Barišić                                                 Marijana Vidović, prof. 

 


